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امام جمعه موقت تبریز: اهانتکنندگان به پیامبر اکرم، پیرو هیچ دین الهی نیستند

امام جمعه موقت تبریز: اهانتکنندگان به پیامبر اکرم، پیرو هیچ دین الهی نیستند خبرگزاری رسا ـ حجت الاسلام

حاجیزاده با بیان اینکه اهانتکنندگان به پیامبر اسلام را پیرو هیچ آئین و دین الهی نیستند...

امام جمعه موقت تبریز: اهانتکنندگان به پیامبر اکرم، پیرو هیچ دین الهی نیستند خبرگزاری رسا ـ حجت الاسلام حاجیزاده با بیان
اینکه اهانتکنندگان به پیامبر اسلام را پیرو هیچ آئین و دین الهی نیستند، گفت: فیلم موهن ذات خبیث مستکبران غرب را رسوا
کرد. به گزارش خبرنگار خبرگزاری رسا در تبریز، حجت الاسلام علی حاجی زاده، امام جمعه موقت تبریز امروز در خطبه های نماز جمعه
ضمن محکوم کردن اهانت به ساحت پیامبر گرامی اسلام اظهار داشت: انتشار فیلم موهن که سراسر دروغ، اهانت و تهمت و ناروا به

جهان اسلام و وجود مبارک پیامبر اسلام است، ذات خبیث مستکبران غرب را رسوا کرد.

وی با تأکید بر اینکه رؤسای جمهور منتخب مردم انقلابی در منطقه بایستی بدانند که چهره واقعی مستکبران غربی در این فیلم به
نمایش گذشته شده است، خاطرنشان کرد: بی عدالتی ها و گسترش ظلم در جهان کنونی به خاطر فاصله گرفتن از مکتب انبیای الهی

است، بیاحترامی به پیامبر اسلام توهین به تمام بشریت است.

امام جمعه موقت تبریز با بیان اینکه اهانتکنندگان به پیامبر اسلام را پیرو هیچ آیین و دین الهی نیستند، گفت: استکبار جهانی نه
تنها با اسلام، بلکه با دیگر انبیا و اولیای الهی نیز سر ستیز دارند، چراکه مفاهیم عالی اسلام نجاتبخش مستضعفان از یوغ مستکبران

است.

حجت الاسلام حاجی زاده تصریح کرد: دشمنان خیالات واهی تفرقه و توهم توقف موج بیداری اسلامی را در سر می پرورانند، در حالی
که حرکت های ضد دینی آنها موجب وحدت مسلمانان و حتی اعتراض پیروان سایر ادیان شده است.

وی با بیان اینکه اهانت فیلم موهن قلوب میلیونها انسان پاک سرشت را به درد آورده است، خاطرنشان کرد: در کشور لبنان نه تنها
شیعه و سنی که مسیحیان نیز در راهپیمایی های اعتراض آمیز علیه اقدام توهین آمیز علیه ساحت پیامبر اکرم(ص) شرکت می کنند.

امام جمعه موقت تبریز با قرائت آیاتی از کلام الله مجید با تأکید بر اینکه طبق سنت الهی توطئه های استکبار به خود آنها باز خواهد
گشت، گفت: قرآن وعده داده که جهان از آن مسلمانان خواهد شد دشمنان به این مسأله واقف هستند و می خواهند بین مذاهب

اختلاف بیفکنند.

وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به فرا رسیدن هفته دفاع مقدس و گرامیداشت یاد و خاطره شهدای دوران جنگ تحمیلی
اظهار داشت: امام راحل فرمودند؛ امتی که شهادت دارد، اسارت ندارد و امروز شاهد تحقق این فرمایش نورانی هستیم، به جرات می

توان گفت؛ ملت ایران آزادترین و مستقلترین ملت جهان هستند.

حجت الاسلام حاجی زاده با اشاره به این که یکی از برکات و دستاوردهای بزرگ جنگ تحمیلی، وحدت ملی در سایه آموزههای دینی
بود، افزود: به واسطه گسترش فرهنگ ایثار و شهادت دفاع مقدس در دیگر ممالک اسلامی، امروز شاهد تحرکات ضداستکباری در

نقاط مختلف جهان هستیم.

امام جمعه موقت تبریز عزت، اقتدار و پیشرفت های کنونی انقلاب اسلامی را حاصل خودباوری و خودکفایی در دوران دفاع مقدس
دانست و گفت: اگر به این حد از استقلال و توسعه نمی رسیدیم استکبار از تحریم های اقتصادی علیه ایران نتیجه می گرفت.

وی در پایان خواستار تبیین حقایق و ناگفتههای جنگ تحمیلی به نسل جوان جامعه شد و با بیان اینکه جنگ تحمیلی ما را بیدار
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کرد، اظهار داشت: همراهی تمام اقشار مردم در سایه ولایت موجب پیروزی رزمندگان اسلام در دوران دفاع مقدس شد، امروز نیز با
تبعیت از ولایت می توان از گرنه تحریمها به سلامت عبور کرد.
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